## DAY 原居地 / 北京 Arrive Beijing

住宿: 银保建國酒店或同級

(週五) Hotel: Yinbao Jianguo Hotel or similar 是日搭乘豪華客機由原居地城市飛抵北京,當地優 秀導遊接機,入住酒店休息。今日不含餐。

Upon arrival in Beijing, transfer to the hotel and check in. The remainder of the day will be at yours to enjoy. (Meals are not included).

建議選擇抵達北京首都機場(PEK)的航班,如航班 抵達北京大興國際機場(PKX), 則需額外收取接機 費\$40/人(2人起)

The recommended arrival airport is Beijing Capital Airport(PEK). If you arrival at Beijing Daxing International Airport(PKX), need \$40/per person(2 paxs or above) for the extra pick-up.

(週六)

# DAY 北京 Beijing

住宿: 銀保建國酒店或同級 Hotel: Yinbao Jianguo Hotel or similar

早餐後前往【居庸關長城】,這裡是萬裏長城上最 著名的軍事古關,自古就是守衛京師的雄關險隘。 毛澤東詩詞"不到長城非好漢",登上長城,站在 觀景平臺上向遠處遙望,才能感受長城的波瀾壯 闊,才算走過真正的雄關漫道。下午車遊2008年北 京奧運會主場館鳥巢(外觀),之後送回酒店休息。 今日不含晚餐。 (B/L)

In the morning, visit Juyong Pass of the Great Wall. Late on head to the Olympic Park, outside view of the Bird's Nest and water cube (Dinner is not included).

### Optional Tour:

【北京老胡同】+【北京全聚德烤鴨】。\$39/人。 Beijing Hu Tong + Beijing Roast Duck Dinner --\$39/per person.

DAY

(週日)

#### 北京 Beijing

住宿: 銀保建國酒店或同級 Hotel: Yinbao Jianguo Hotel or similar

全天自由活動,或自費選擇參加北京市內一日遊。今日 不含午、晚餐。

The entire day will be at your own leisure to enjoy or opt for an optional tour. (Lunch and dinner are not included).

#### Optional Tour1:

【頤和園】+【故宮】+【午餐】。\$59/人。 The Summer Palace & Forbidden City Tour + Lunch-- \$59/per person.

#### Optional Tour 2:

【北京炸醬麵】+【北京雜技】。\$29/人。 Chinese Acrobatic Show + Beijing Noodle Dinner--\$29/per person.

2020年3月20日起,逢週五指定日期抵達北京

團號/Tour Code: BXH9E Arrive in Beijing every designated Friday from March 20, 2020

成人 Adult	12歲以下不佔床 (無早餐) Child w/o Bed	12歲以下佔床 (包早餐) Child w/ Bed	單人房附加費 Single Supp. Room	加訂房 Add room	地接服務費 (大小同價) Service Fee	額外接送 Extra transfer
\$649	\$329	\$649	\$340	From \$110/per room	<b>\$90</b> /pp	From <b>\$30</b> /pp

★另收北京=西安高鐵二等座\$100/人&西安/無錫(上海)機票\$150/人。不占床兒童早餐另加\$120/人(全程)。

★以上團費及雜項費用以美金計算;如有調整,以報名時為準。

Train & air tickets are not included: Beijing = Xian train ticket 2nd class seat \$100/per person.

Xian – Wuxi (shanghai) air ticket \$150/per person

Child w/o bed can get breakfast for \$120 (All the breakfast during the tour).

抵達日期Arrive Date: 2020/3/20; 4/3、4/17; 5/15、5/29; 6/12; 7/3、7/17; 8/7、8/21; 9/11、 9/18; 10/16, 10/23, 10/30; 11/13; 12/18; 2021/1/15; 2/19

DAY

#### 北京=西安 Beijing=Xian

住宿: 西安金花大酒店(原香格里拉酒店)或同級 Hotel: Golden Flower Hotel Xi' an or similar (週一)

早餐後自由活動。下午高鐵前往西安,後入住酒店 休息。今日不含午、晚餐。

In the morning pack your luggage at hotel, in the afternoon transfer to the train station for your high speed train to Xian. (Lunch and dinner are not included).

 $\mathbf{DAY}$ 

#### 西安 Xian

住宿: 西安金花大酒店 (原香格里拉酒店)或同級 Hotel: Golden Flower Hotel Xi' an or similar

早餐後遊覽兵馬俑【秦始皇陵】。秦陵位於臨潼縣 城以東的驪山腳下。據史書記載:秦始皇從13歲即 位時就開始營建陵園,修築時間長達38年。它還是

"世界八大奇跡"之一! 兵馬俑内如真人一般大小 的陶俑兵馬陣群,神態各異,威武壯觀。下午參觀 【小雁塔】及【西安博物院】,是一座集博物館、名 勝古跡、城市園林為一體的博物館。以展示的珍貴 文物,唐代千年古塔、悠揚的雁塔晨鐘、秀麗的園 林景觀而聞名。今日不含晚餐。 (B/L)

In the morning, visit the famous Terra Cotta Warrior Museum. This afternoon proceed to tour Small Wild Goose Pagoda and Xian Museum. (Dinner is not included)

Optional Tour:

【陝西仿唐樂舞】+陝西風味晚餐。\$59/人。 Tang Dynasty dancing show + Shaanxi cuisine dinner--\$59/per person.

## DAY 西安/無錫(上海)-蘇州 Xian/Wuxi(Shanghai)-Suzhou

住宿:蘇州維景國際大酒店或同級 (週三) Hotel: Grand Metropark Hotel Suzhou or Similar

早餐後遊覽有500年歷史的明代【古城牆】及 【書院門文化一條街】。午餐後搭乘飛機前往無錫

(或上海)。抵達後安排接機,併送酒店休息。今 日不含晚餐。

This morning visit the Ancient City Wall and Shuyuan Gate Culture Street. After lunch you will be transferred to the airport for your flight to Suzhou via Wuxi or Shanghai. Upon arrival, transfer to the hotel and check in. (Dinner is not included).

# DAY 蘇州-上海 Suzhou-Shanghai

住宿: 上海寶隆賓館或同級 (週四) Hotel: Baolong Hotel or similar

早餐後參觀中國四大名園之一的【留園】,園以建築藝 術精湛著稱,廳堂宏敞華麗,庭院富有變化,太湖石以 冠雲峰為最,有"不出城郭而獲山林之趣"。午餐後乘 車前往上海,遊覽上海【新天地】,新天地石庫門建築 舊區是上海近代建築的標誌。今日不含晚餐。(B/L) In the morning, visit the Lingering Garden. After that, continue your trip to Shanghai to visit Xintiandi. (Dinner is not included).

Optional Tour: 【上海外灘老碼頭本幫菜】+【夜 船遊黃浦江】。\$59/人。

Shanghai local cuisine + cruise on Huangpu River at night. -- \$59/per person.

DAY 上海 Shanghai

住宿: 上海寶隆賓館或同級 (週五) Hotel: Baolong Hotel or similar

全天自由活動。今日不含午、晚餐。 (B) The entire day will be at your own leisure to enjoy.(Lunch and dinner are not included).

DAY

# 上海 / 原居地 Leave Shanghai

早餐後專車送往機場辦理登機手續返回原居地城 市。

Today, you will be transferred to the airport for your flight back home as your trip comes to an end.